

Nutridophilus Essentials

Digestive Aids

Provides live microorganisms to benefit health

What is Nutridophilus Essentials?

Nutridophilus Essentials is a combination of 4 beneficial strains of dairyfree bacteria: Lactobacillus plantarum, Lactobacillus casei, Lactobacillus helveticus, and Lactobacillus rhamnosus. These species of microscopic organisms are naturally found in the human digestive tract.

Why take Nutridophilus Essentials?

Friendly microorganisms are essential in helping to maintain the body's delicate microbial balance. A healthy colon naturally contains billions of bacteria, a combination of beneficial and detrimental microbes. Ideally, the majority of these bacteria, or flora, should be of the health-promoting kind. Beneficial bacteria may help prevent overgrowth of potentially disease-producing microbes such as candida (yeast), E. coli, and various parasites which may enter the gastrointestinal tract. If these species cross the intestinal membrane into the circulation, our immune system must defend us against their attacks. Taking Nutridophilus Essentials is therefore one of our best defenses, reducing the load on our immune systems by neutralizing harmful organisms before they become a larger health threat.

Who benefits from taking Nutridophilus Essentials?

All of us may use Nutridophilus Essentials to support a natural health gut flora. However, several lifestyle factors may increase your needs for healthy flora. Taking broad spectrum antibiotics, non-human hormones, cortisone and other prescription medications destroys friendly bacteria, leaving more opportunity for pathogenic bacteria, yeast and parasites to flourish. Food additives, and a diet high in refined sugars and flours may also promote an overgrowth of unfriendly microbes. Individuals who experience constipation, diarrhea, gas, bloating or chronic yeast infections can also derive significant benefit from probiotics.

Conveniently Enteric Coated and Dairy Free

Nutridophilus Essentials has been encapsulated with a Star® (Optimal **ST**omach **A**cid **R**esistance) enteric coating that enables the probiotics to be delivered directly into the intestine, providing 100% protection against gastric acidity. Therefore Nutridophilus Essentials can be taken with or without food.

Many of our clients have food sensitivities, so Nutridophilus Essentials has been formulated to address these concerns: this probiotic product is dairy and gluten free.

Dairy and Gluten Free

🌱 **Each Capsule Contains:**
Chaque Capsule Contient:
10 billion active cells of
Lb.plantarum, Lb.casei, Lb.
helveticus and Lb.rhamnosus

Star® Enteric Coated

**Refrigeration not required,
but will maximize potency.**

Non GMO. FOS free.

Directions:

Adults and Children Over 1 year:
Take 1-3 capsules daily or as
directed.

Recommended storage: Store in a cool,
dry place.

Note: For therapeutic use only.

**Keep out of the reach of children. Do
not use if seal around cap is broken
or missing.**

Key Applications

Irritable Bowel Syndrome
Constipation
Diarrhea
Antibiotic use
Yeast Overgrowth

Recommended Reading:

Chapman, CMC et al. (2011) Health
benefits of probiotics: are mixtures
more effective than single strains? Eur J
Nutr 50(1): 1-17.

Gill, HS, Fuarner, F (2004) Probiotics
and human health: a clinical perspective.
80(947): 516-26.

Fournit des microorganismes vivants au profit de la santé

En quoi consiste Nutridophilus Essentials?

Nutridophilus Essentials est une combinaison de 4 souches de bactéries bénéfiques : la lactobacillus plantarum, la lactobacillus casei, la lactobacillus helveticus et la lactobacillus rhamnosus. Ces organismes microscopiques vivent naturellement dans le tube digestif.

Pourquoi prendre Nutridophilus Essentials?

De bons microorganismes sont essentiels pour maintenir l'équilibre microbien délicat du corps. Un côlon en santé contient des milliards de bactéries, une combinaison de microbes bénéfiques et nuisibles. Idéalement, la majorité de ces bactéries, ou flore, devrait être du type favorisant la santé. Les bactéries bénéfiques peuvent aider à prévenir la prolifération excessive de microbes potentiellement pathogènes tels que le candida (levure), l'E.coli, et autres parasites susceptibles d'entrer dans le tractus gastrointestinal. Si ces parasites traversent la membrane intestinale et circulent dans le corps, le système immunitaire doit nous défendre contre leurs attaques. Nutridophilus Essentials est donc la meilleure défense. Il allège la charge du système immunitaire en neutralisant les organismes nuisibles avant qu'ils deviennent une menace pour la santé.

Qui devrait prendre Nutridophilus Essentials?

Tout le monde peut prendre Nutridophilus Essentials pour aider à maintenir une flore intestinale en santé. Cependant, certaines habitudes de vie peuvent en augmenter les besoins. En effet, prendre des antibiotiques à large spectre, des hormones synthétiques, de la cortisone et d'autres médicaments d'ordonnance détruit les bonnes bactéries et laisse le champ libre aux bactéries pathogènes, à la levure, et aux parasites pour prospérer. Les additifs alimentaires, ainsi qu'une alimentation riche en sucre raffiné et en féculés, peuvent aussi encourager la prolifération de microbes hostiles. Les personnes qui souffrent de constipation, de diarrhée, de gaz, de ballonnements ou d'infections chroniques aux levures peuvent également tirer avantage des probiotiques.

Entéro-soluble et sans produits laitiers

Nutridophilus Essentials a été encapsulé avec le revêtement gastro-résistant Star® (Optimal STomach Acid Resistance) qui permet aux probiotiques de passer directement à l'intestin, ce qui les protège à 100 % des acides gastriques. On peut donc prendre Nutridophilus Essentials avec ou sans nourriture.

Nutridophilus Essentials, un produit probiotique sans produits laitiers et sans gluten a été formulé pour répondre aux préoccupations de nombreux clients qui souffrent d'hypersensibilités alimentaires.

Sans produits laitiers et sans gluten

🌱 Chaque capsule contient :

10 milliards de cellules actives de Lactobacillus plantarum, de lactobacillus casei, de lactobacillus helveticus et de lactobacillus rhamnosus

Star® entéro-soluble

La réfrigération n'est pas nécessaire, mais elle maximisera la puissance.

Sans OGM, sans FOS.

Mode d'emploi :

Adultes et enfants d'un an et plus :
Prendre 1 à 3 capsules par jour
ou selon les indications d'un
praticien de la santé.

Entreposage recommandé : Garder au frais et au sec.

Note : À des fins thérapeutiques seulement.

**Tenir hors de la portée des enfants.
Ne pas utiliser si le sceau de sécurité
est brisé ou absent.**

Applications principales

Syndrome du côlon irritable
Constipation
Diarrhée
Utilisation d'antibiotiques
Prolifération des levures

Lectures recommandées :

Chapman, CMC et coll. « Health benefits of probiotics: are mixtures more effective than single strains? », *European Journal of Nutrition*, (2011), vol. 50, n° 1, p. 1-17.

Gill, HS, Fuarner, F, « Probiotics and human health: a clinical perspective. » (2004), vol. 80, n° 947, p. 516-26.